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 پنهان کاری عجیب 
فدراسیون شطرنج

ایسنا: طبق اطلاعات کسب شده مشخص 
شد، ۱۴ نفر در انتخابات فدراسیون شطرنج 
ثبت نام کرده اند. ثبت نام مجدد از کاندیداهای 
پست ریاست فدراسیون شطرنج که از ۱۳ 
تا ۲۷ بهمن ماه به مدت ۱۰ روز کاری ادامه 
داشت دیروز به پایان رسید. طبق اطلاعات 
کسب شده مشخص شد ۱۴ نفر برای پست 
ریاست این فدراسیون ثبت نام کرده اند. در بین 
کاندیداها می توان به ثبت نام محمدابراهیم 
مداحی، افشین داوری و شادی پریدر اشاره 
کرد. برخلاف دوره های گذشته فدراسیون 
شطرنج از ارائه اطلاعات لازم در مورد نفرات 
ثبت نام کرده خودداری کرده و در اخبار خود 
تنها به اتمام ثبت نام مجدد کاندیداها اشاره 
کرده است. حتی این فدراسیون در اقدامی 
عجیب تعداد کاندیداهای متقاضی را به طور 
رسمی اعلام نکرده و مشخص نیست که چرا 
فدراسیون اینگونه در اعلام نفرات ثبت نامی 
پنهان کاری کرده است تا انتخابات مجدد 
شطرنج از همین حالا حاشیه داشته باشد. 
درحالی که قرار بود انتخابات فدراسیون 
شطرنج در تاریخ 6،  آبان  در محل آکادمی ملی 
المپیک برگزار شود به دلیل شیوع کرونا این 

مجمع تا اطلاع ثانوی لغو شد.

خارج ازمستطیل سبز

فدراسیون  کامبوج:
 AFC درباره لغو  بازی 

با  ایران چیزی به ما  نگفته است!
فدراسیون فوتبال کامبوج از تعویق دیدار با 
ایران در انتخابی جام جهانی ابراز بی اطلاعی 
کرد. مسابقات انتخابی جام جهانی در قاره 
آسیا قرار بود در مارس ۲۰۲۱ )فروردین 
۱۴۰۰( برگزار شود که سخنگوی فدراسیون 
فوتبال روز یکشنبه از لغو رسمی بازی های 
تیم ملی ایران در نوروز ۱۴۰۰ در چارچوب 
انتخابی جام جهانی خبر داد و اعلام کرد این دو 
بازی در خرداد برگزار می شود. یکی از اعضای 
فدراسیون فوتبال کامبوج اعلام کرد که 
کنفدراسیون فوتبال آسیا هیچ خبری مبنی 
بر تعویق بازی با ایران را به آنها اعلام نکرده 
است و این فدراسیون هیچ اطلاع جدیدی 
درباره بازی های این کشور در انتخابی برابر 
ایران ندارد و منتظر بیانیه رسمی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در این زمینه هستند. در ادامه این 
گزارش ابراز امیدواری شده است که کامبوج 
بتواند در خانه عملکرد بهتری نسبت به ایران 
داشته باشد و حتی با کسب امتیازهای از دست 
رفته، شانس صعود به دور بعدی رقابت ها را 
داشته باشد که با توجه به کیفیت فنی تیم 
فوتبال کامبوج این اتفاق خیلی بعید به نظر 
می رسد. تیم ملی ایران در دیدار رفت خود 
برابر کامبوج توانست با نتیجه پرگل ۱۴ بر 

صفر به برتری دست یابد.

خـــبر

د یـــد گــاه

به نظرم کاندیداشدن »کریمی« یک پیام است و  درباره 
انتخاب شدن یا نشدنش فکر نمی کنم. به هرحال  این موضوع 
یک پیام از سوی جامعه فوتبال است که آقایان محترم که 
تصمیم گیرنده هستند اهالی فوتبال را  فراموش کردند و 
»کریمی« نماد فوتبال مظلوم است. آقایان همه راه ها را برای 
اهالی فوتبال بسته اند، در حالی که  فوتبالی ها باید در انتخابات 
شرکت کنند. به طور مثال قانونی گذاشتند که اگر ۱۰ سال 
سابقه کار نداشته باشید نمی توانید در انتخابات شرکت کنید و 
قانون من درآوردی وضع کردند و سطح تحصیلات تعیین کردند. 
آقایان هم قانون گذار و هم مجری قانون بودند و نمی گذاشتند 
جامعه فوتبال ورود کند. جامعه فوتبال باید در فدراسیون 
فوتبال نماینده داشته باشد و به طورحتم لازم نیست که یک 
چهره فوتبالی رئیس فدراسیون فوتبال شود. در دوره ریاست 
دادکان شاهد بودیم که فوتبال کشورمان مستقل بود، اما با 
اصلاحاتی که از سوی فیفا صورت گرفت خوشبختانه »علی 
کریمی« از فیلتر صلاحیت هم عبور کرد. به هرحال »کریمی« 
با آن  سابقه خوبش در فوتبال، اخلاقش  و موضع گیری اش در 
قبال ناهنجاری های جامعه باید صلاحیتش تایید می شد. من 
نمی دانم شانس »کریمی« برای انتخاب شدن چقدر است، اما 
همین که در انتخابات حضور پیدا کرد فریاد مظلومیت جامعه 
فوتبال بود. به هرحال ۴ نفر کاندیدا هستند و بهاروند هم کنار 
گذاشته شد. انتخاب شدن یکی از این افراد بستگی به جلب 
رضایت اعضای مجمع دارد. من نمی توانم بگویم کدامیک از 
این افراد برنده می شوند و برنامه هایشان را ندیدم. به هر حال 
وضعیت انتخابات  روز ۱۰ اسفند ماه مشخص می شود و اتفاق 
خوبی افتاده است که دیگر از آن ۲ نفر  رئیس فدراسیون فوتبال 
سابق  خبری نیست.  امیدوارم در روز ۱۰ اسفند گام خوبی 
در انتخابات صورت برداشته شود و کسی که به عنوان رئیس 
فدراسیون فوتبال انتخاب می شود ما را به سمت و سویی ببرد 
که حقمان است. همچنین رئیس جدید نابسمانی در فوتبال را 
نه به طورکامل از بین ببرد بلکه کاهش دهد و به حقمان  در  آسیا 
و جهان  برسیم. طبق اطلاعات رسانه ای من فقط می دانم که 
۸ نفر از آقایان قرارداد »ویلموتس« را امضا کرده اند و هیچکدام 
هم  قرارداد فاجعه آمیز را گردن نمی گیرند. در همان ابتدا 
سروصدایی صورت گرفت و مسئولان  و نهاد های اجرایی این 
موضوع را بررسی کردند، اما بعداز مدتی به فراموشی سپرده شد. 
ما اکنون نمی دانیم این مساله بایگانی شده یا در دست بررسی 
است و خیلی از  سوالات در ذهن ما وجود دارد. با توجه به اینکه  
شفافیت در فوتبال ما وجود ندارد به همین علت جامعه فوتبال 
و مردم آگاهی ندارند. در حالی باید پول سنگین  به  فردی  داده 
شد که ما در بدترین شرایط اقتصادی قرار داریم که این تناقض، 
آدم را آتش می زند. اکثریت مردم به نان شب محتاج هستند و 
مسئولان فوتبال میلیارد ها تومان را به کسی بخشیدند که ۲ 
شکست برابر ۲ تیم متوسط آسیایی برای فوتبال کشورمان به 
ارمغان آورد. همچنین مسببان این موضوع را رها کردند و  اطلاعاتی 
را در این باره به مردم نمی گویند. زمانی که پرونده »ویلموتس« فاش 
شد به عنوان فاجعه ملی از آن یاد کردند، چون فاجعه فقط زلزله و 
سیل نیست. مبلغ قرارداد او فاجعه است و در این شرایط اقتصادی 
شایسته نیست حقوق مردم را  ۲دستی در اختیار فردی قرار بدهیم 
که هیچ کاری  نکرده است. آقایان به چه حقی قرارداد را امضا کردند و 

حقوق مردم  را به »ویلموتس« بخشیدند. 

پیام کاندیداشدن »کریمی«  

    قول
محمد صلاح در صفحه خود  به هواداران لیورپول پیام 
داد و نوشت: به دلایل متعددی در حال حاضر در بازه زمانی 
سختی قرار داریم. ما مدافع عنوان قهرمانی هستیم و مانند 

آخر مسیر مانند یک قهرمان مبارزه خواهیم کرد. 

         توهین
روز گذشته ناصر الخلیفی رئیس باشگاه P.S.G همراه 
با کاروان تیم وارد بارسلونا شد. الخلیفی هنگام ورود به 
هتل محل اقامت کاروان P.G.S، با توهین های هواداران 

بارسا روبه رو شد.

        باشگاه 200 تایی 
پیر امریک اوبامیانگ وارد باشگاه 200 تایی ها شد. 
وی از فصل 10-2009 که در لیگ یک فرانسه بازی کرده، 
نهمین بازیکنی است که در پنج لیگ معتبر به رکورد 200 

گل رسیده است.

ت
شــ

س نو
عک

گادوین منشا مهاجم گل گهر سیرجان در دیدار 
تیمش با نساجی مازندران پس از به ثمررساندن گل 
پیروزی، حرکتی غیراخلاقی و به دور از شئونات را 
انجام داد. عبدالرحمن شاه حسینی رئیس پیشین 
کمیته انضباطی فدراسیون  در این خصوص 

صحبت کرد. 
 در مـــورد خوشحالی غیراخلاقی  گادوین 
منشا و حکم احتمالی کمیته انضباطی چه 

نظری دارید؟
 از دو باب باید به این موضوع بپردازیم. اول اینکه 
بحث ساختار قرارداد باشگاه ها با بازیکن بسیار 
اهمیت دارد که من ۲۰ سال است به این موضوع 
اشاره می کنم. باید به نوعی با بازیکن قرارداد بسته 
شود که به اخلاق و ارکان قضائی کمک کند. 
باشگاه ها به دنبال نتیجه گرایی هستند و همواره 
در غفلت به سر می برند. آنها می توانند بندی را 
در قرارداد با بازیکنان بگنجانند که مانع تخلف 
انضباطی و تضرر باشگاه و همچنین جامعه فوتبال 
شود. با وجود چنین بندی مبلغ قابل توجهی از 
قرارداد بازیکن کسر می شود. هر عملی که مطابق 
کدهای انضباطی تخلف محسوب شود، با رعایت 
عدل، انصاف و انضباط باید با برخورد قاطع همراه 
شود تا متخلف یا متخلفان نتوانند بدون پاسخگویی 
به رفتار زشت شان به زندگی ادامه دهند. البته که 
نوع تخلف باید مشخص باشد و هر عملی که باعث 
جریحه دارشدن احساسات عمومی شود مسلما 

نیازمند رسیدگی کامل است.
 فعلا برای وی دستور موقت صادر شده 

است! 
در تعیین حکم، نوع تخلف و سابقه فرد باید بدون 
اغماض منجر به صدور حکم انضباطی شود. الان که 
دستور موقت برای گادوین منشا صادر شده، کار 
۱۰۰ درصد قانونی بوده است. البته در رسیدگی به 
این پرونده خیلی نباید معطل کنند تا ایجاد شائبه 
نشود و چون فیلم و عکس از رفتار این بازیکن موجود 
است، می توان بلافاصله پس از بررسی رأی قاطعی 
صادر شود. حرکات غیرورزشی که باعث تحریک 
احساسات عمومی می شود، در این فصل آثار کمتری 
داشته چون خوشبختانه همه گیری کرونا باعث شده 
تا مسابقات بدون تماشاگر برگزار شود و انعکاس 

رفتار زشتی نظیر گادوین منشا به سکوها نرسد.

گفــت و گــو

آرمان ملی: بدهی ۲ میلیون یورویی فدراسیون فوتبال به 
»شستا« یکی از مشکلات مالی فدراسیونی است که بدون رئیس 
اداره می شود. تسویه این بدهی روی خروجی خبرگزاری ها قرار 
گرفت، اما در حالی که فدراسیون فوتبال منابع درآمدی نداشته، 

چگونه این بدهی پرداخت شده است؟!  
  اقدام  به پلمب

سال گذشته فدراسیون فوتبال در زمان استخدام »مارک 
ویلموتس« سرمربی اهل بلژیک، برای پرداخت اولین قسط از 
مطالبات او، از »شستا« مبلغ دو میلیون یورو را استقراض کرد و  
چندماه قبل این شرکت نیز در پاسخ به فشارها برای بازپرداخت 
و در شرایطی که فدراسیون فوتبال به دلیل بلوکه بودن منابع 
مالی شرایط پرداخت این وجه را ندارد، اقدام به  پلمب ساختمان 
فدراسیون فوتبال کرد. ساختمان فدراسیون فوتبال قبلا در دوره 
ریاست محمد دادکان، در خیابان سئول خریداری شده و در یکی از 
کوچه های غربی این خیابان واقع است. جالب اینکه برگه اعلامیه ای 
از مزایده ساختمان فدراسیون لحظه ای حتی به دیوار فدراسیون 

نیز چسبانده شد، ولی بعداز دقایقی آن  را کندند. 
  واکنش فدراسیون فوتبال 

صفی  ا... فغانپور در خصوص اتفاقات رخ داده پیرامون مزایده 
ساختمان فدراسیون فوتبال اظهارداشت: فدراسیون فوتبال پیش 
از این در خصوص پرداخت دستمزد »ویلموتس« ۲ میلیون یورو از 
»شستا« قرض گرفت، علت این موضوع هم این بود که فدراسیون 
از AFC مطالباتی دارد و پیش از این هم دستمزد کی روش و 
اینگونه مربیان از طریق فیفا پرداخت شده و قصد داشت مطالبات 
این مربی را هم از همین طریق پرداخت کند، اما با توجه به تشدید 

 AFC ،تحریم ها و اینکه توان جابه جایی پول در بانک ها را نداریم
این موضوع را قبول نکرد که مطالبات »ویلموتس« را از حساب 
ایران در آنجا پرداخت کنیم. وی در خصوص برگه ای که کنار در 
فدراسیون فوتبال نصب شده و ساختمان را به مزایده گذاشته اند 
عنوان کرد: »شستا« چکی از فدراسیون در اختیار داشت که 
به زعم ما این چک قانونی نیست چون فقط خزانه دار  فدراسیون 
آن را امضا کرده است، ما هم در این زمینه فرجام خواهی کردیم، 
البته آنها از طریق مقامات قضائی اقدام کردند و پرونده را به اجرای 
احکام فرستاده و کارشناسان هم حدود ۷۰ میلیارد تومان روی 
ساختمان فدراسیون فوتبال قیمت گذاری کرده اند. در این مدت 
حدود ۱6 میلیارد تومان پرداخت کرده و فقط 9 میلیارد تومان 
بدهی داریم؛ اما شرکت »شستا« روی چک ۲ میلیون یورویی اقدام 
کرده و خواستار پرداخت مطالباتش به یورو است. رئیس کمیته 
حقوقی فدراسیون فوتبال که با »شبکه خبر« صحبت می کرد در  
خصوص اینکه وقتی شرکت »شستا« ۲ میلیون را به صورت یورو 
به فدراسیون قرض داده آیا فدراسیون هم باید به یورو این قرض 
را پرداخت کند؟، عنوان کرد: توافقات ما از ابتدا این بود که این 
بدهی را به صورت ریالی پرداخت کنیم و آنها به صورت ریالی ۱6 
میلیارد تومان از ما دریافت کرده اند. ما در اینجا نیاز به کمک وزیر 
صنعت و وزارت ورزش داریم چون اقدام شرکت »شستا« روی 

چک قانونی نیست. 
 توافق 2 وزارتخانه 

مسئول امور حقوقی فدراسیون فوتبال درباره توافق وزارت 
ورزش و وزارت کار گفت: در حال حاضر و اینطور که سرپرست 
فدراسیون و سایر دوستان دیگر گفتند، از طریق وزیر محترم 

تعاون تا پایان سال و به روایتی تا یکسال فرصت داده شده تا این 
مبلغ را پرداخت کنیم. »ایسنا« نوشت: به جز بدقولی فدراسیون، 
طرفین بر سر مبلغ نهایی اختلافاتی هم داشتند. از آنجایی که 
دستمزد »ویلموتس« به یورو واریز شده بود، »شستا« هم انتظار 
داشت فدراسیون فوتبال این مبلغ را به یورو و یا معادل ریالی 
این مبلغ به نرخ روز پرداخت کند نه به نرخ آبان 9۸! در نتیجه 
فدراسیون معتقد بود ۲۵ میلیارد تومان )به نرخ یورو در آبان 
9۸( بدهکار است و »شستا« زیربار مبلغی کمتر از 6۰ میلیارد 
تومان )به نرخ یورو در سال 99( نمی رفت. در حالی که معمای 
حل نشده مناقشه فدراسیون و »شستا« به همین منوال قرار 
داشت، خزانه دار فدراسیون فوتبال چندی پیش اعلام کرد با واریز 
۴ میلیارد تومان دیگر به حساب »شستا« و افزایش پرداختی های 
این فدراسیون به مبلغ ۲۵ میلیارد تومان براساس نرخ روز هنگام 
استقراض دقیقا معادل دو میلیون یورو به »شستا« پرداخت شده 
است. خزانه دار فدراسیون این را هم افزود که »درخواست می کنیم 
که مدیران ذی ربط با تقاضای فدراسیون جهت تسویه به نرخ روز 
براساس قوانین مالی حاکم بر طرفین که همان نرخ سامانه نیما 
تلقی می شود، موافقت کنند. در این شرایط، فدراسیون هم قطعا 
با طی این مراحل می تواند از منابع خود به بهترین شکل بهره مند 
شود.« در صحبت های این مسئول مربوطه، شک و تردیدهایی 
درباره مورد پذیرش قرار نگرفتن مبلغ ۲۵ میلیارد تومان از سوی 
»شستا« وجود داشت، اما روزگذشته مدیرعامل این هلدینگ بزرگ 
اقتصادی، اعلام کرد مطالبات آنها تسویه حساب شده است، کمکی 
که به فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش کرده بودیم دو میلیون 
یورو بود که مجموعا این مبلغ را به نرخ روز پس گرفتیم. طبق 
گفته خزانه دار فدراسیون دو میلیون یورو به نرخ روز استقراض 
پرداخت شده اما مدیرعامل »شستا« از توضیح بیشتر خودداری 
کرده و فقط گفته این مبلغ به نرخ روز دریافت شده و به این ترتیب 
مطالبات آنها تسویه حساب شده است.  با وجود اینکه طرفین از 
تسویه حساب این پرونده خبر می دهند، اما سوال اصلی این است 
که این ۲۵ میلیارد تومان چطور تامین شده است؟ مطمئنا برای 
فدراسیون که هیچ درآمدی از طریق نهادهای بین المللی مانند فیفا 
و AFC و همینطور اسپانسرهای خود ندارد، ۲۵ میلیارد تومان هم 
مبلغ کمی نیست. طبق پیگیری های انجام شده و با تایید مسئولان 
وقت فدراسیون فوتبال، این مبلغ از طریق وزارت ورزش به حساب 
»شستا« واریز شده است و وضعیت این پرونده هم توسط این دو 
مجموعه تعیین تکلیف شده نه فدراسیون فوتبال. همانطور که 
پیش از این هم مهدی محمدنبی، دبیرکل فدراسیون فوتبال عنوان 
کرده بود، وزارت ورزش با محدودشدن منابع مالی این فدراسیون، 
در زمینه پرداخت حقوق کارکنان هم به کمک فدراسیون فوتبال 
آمده است. در این پرونده هم همانطور که وزیرورزش قول مساعد 
به وزیرکار داده بود، پرونده توسط وزارت ورزش حل وفصل شده 
است. با این حال مسئولان فدراسیون تایید می کنند که طبق 
آخرین اطلاعات اخذشده از سوی وزارت ورزش، مبلغی بیش از ۲۵ 

میلیارد تومان به حساب »شستا« واریز نشده است.

عبدالرحمان   شاه حسینی:
 در  رسیدگی  

به پرونده »منشا« 
نباید معطل کنند!

فوتبال داخلی
فارس: سید مجتبی حسینی قرارداد خودش را با باشگاه 
نفت مسجدسلیمان در روز یکشنبه گذشته فسخ کرد تا 
به همکاری با این تیم جنوبی پایان بدهد. با این شرایط از 
حسینی به عنوان نزدیکترین گزینه برای هدایت ذوب آهن 
در نیم فصل دوم لیگ برتر نام برده می شود. حسینی در 
حالی یکطرفه قراردادش را فسخ کرده که هنوز باشگاه نفت 
مسجدسلیمان نسبت به این اقدام او واکنشی نداشته است.

ایسنا: حنیف عمران زاده، مربی استقلال و دستیار 
محمود فکری در ابتدای فصل جاری عضوی از کادرفنی 
نساجی بود اما همراه با محمود فکری قراردادش را با این 
تیم شمالی فسخ کرد و راهی تهران شد تا با استقلال قرارداد 
ِاده با شکایت  ببندد. فسخ یکطرفه قرارداد از سوی عمران 
نساجی در کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال 
مواجه شده که بعداز بررسی اسناد و مدارک، این کمیته 
عمران زاده را به علت فسخ غیرقانونی قراردادش محکوم 
کرده و او موظف به پرداخت ۵۰۰ میلیون تومان غرامت به 
نساجی و همین طور ۱۰ میلیون و 9۰۰ هزار تومان هزینه 
دادرسی به این کمیته است. البته رای صادر شده قطعی 
نیست و عمران زاده می تواند نسبت به این رای در کمیته 

استیناف فدراسیون فوتبال درخواست تجدیدنظر بدهد.

بین الملل
  پپ گواردیولا به صراحت از لیونل مسی دعوت کرده است 
تا در پایان فصل به این تیم انگلیسی بپیوندد. قرارداد لیونل مسی 

با بارسلونا در پایان فصل جاری به پایان 
قرارداد  بازیکن هنوز  این  و  می رسد 
خود را تمدید نکرده تا گمانه زنی درباره 
آینده او به گوش برسد. پپ، سرمربی 

با  خوبی  ارتباط  منچسترسیتی 
شاگرد سابقش در بارسلونا دارد. 
این روزها سیتی با مشکل مهاجم 
روبه رو است و سرخیو آگوئرو 
ژسوس  و  مصدومیت  به دلیل 
به دلیل عدم آمادگی، تاثیر زیادی 
روی این تیم نداشتند و به همین 
خاطر پپ گواردیولا به طورجدی 
به دنبال خرید یک مهاجم گلزن 

است. گواردیولا بعداز دیدار برابر 
تاتنهام گفت: دوست دارم بازیکنی 
مثل کریستیانو، مسی یا نیمار داشته 
باشم که به تنهایی بازی را دربیاورد و 

در هر بازی برای تیم گلزنی کند.  

امیر  حاج رضایی
کارشناس  فوتبال 

سیدجلال  حسینی:
اشتباه »آل کثیر« پرسپولیس  را  تحت فشار  گذاشت 

سیدجلال حسینی کاپیتان تیم فوتبال پرسپولیس گفت: اشتباه 
عیسی آل کثیر باعث شد تیم به مشکل بخورد و تحت فشار قرار بگیرد.

 قهرمان نیم فصل؟!
سیدجلال حسینی در خصوص اینکه پرسپولیس با بردن بازی 
بعدی می تواند قهرمان نیم فصل شود و روحیه خوبی به دست بیاورد، 
اظهارداشت: بله، ۱۰۰درصد همین طور است، ما بازی های سختی 
انجام دادیم در دوره ای شرایط برای ما سخت شد اما بعداز آن بازیکنان 
به خصوص بازیکنان جوان و جدید تیم خودشان را پیدا کردند در این 
هفته بازی سختی مقابل گل گهر داریم  باید ریکاوری خوبی انجام 
بدهیم تا بازی خوبی را مقابل این تیم به نمایش بگذاریم. کاپیتان 
پرسپولیس در مورد اینکه گفته می شود این تیم با بردهای اقتصادی 
امتیاز جمع می کند، گفت: الان فوتبال سخت شده و تیم ها به هم 
نزدیک هستند. به عنوان مثال پیکان یک تیم سختکوش است که 

کار را برای ما سخت کرد.
 پرتاپ  اوت

وی در خصوص پرتاب اوت های نادر محمدی بازیکن تیم پیکان و 
اینکه به نظر می رسید این کار او برای پرسپولیس شناخته شده بود، 
عنوان کرد: الان همه تیم ها آنالیز می کنند و او شناخته شده است. 
محمدی اوت های خوبی می اندازد و این کار را سخت می کند ما هم او 

را آنالیز کرده بودیم. حسینی در پاسخ به این سوال که آیا دوست دارد 
پرسپولیس هم چنین بازیکنی را در اختیار داشت،  گفت: این اتفاق 
خیلی کم پیش می آید شرایط فوتبال فرق کرده البته این هم تاکتیکی 

است و نمی شود در مورد تاکتیک تیم های دیگر صحبت کرد. ما 
باید کار خودمان را انجام بدهیم.

 خط حمله پرسپولیس 
کاپیتان پرسپولیس در خصوص اینکه با محرومیت عیسی 
آل کثیر خط حمله این تیم شرایط خوبی ندارد، اظهارداشت:  

یک اشتباه بچگانه از طرف »عیسی« باعث شد تیم 
به مشکل بخورد وقتی او محروم شد فشار 
زیادی روی مهاجمان تیم به وجود آمد. آرمان 
رمضانی نتوانست آن طور که باید خودش را 
نشان بدهد، کار اشتباه عیسی کل تیم را 
تحت فشار گذاشت. روزهای خیلی سختی 
را گذراندیم. امیدوارم آرمان، شجاعی و ... 

شرایط خوبی پیدا کنند. 
  مشکلات 

حسینی در مورد پرداختی ها به اعضای 
این تیم گفت: یکسری مشکلات وجود دارد که 

به راحتی حل نمی شود. بازیکنان تلاش می کنند اما کمترین دستمزد 
را می گیرند. این مشکلات باید برطرف شوند، آقایان صدری و سمیعی 
قول دادند که مشکلات را حل کنند. ما بازی های لیگ قهرمانان آسیا، 
سوپرجام،  جام حذفی و لیگ برتر را در پیش داریم. از سمیعی و صدری 
می خواهم طوری برنامه ریزی کنند که این مشکلات حل شود. وی در 
مورد رفتار هواداران پرسپولیس و استقلال در روزهای اخیر که یک 
ظرف غذا مقابل باشگاه استقلال قرار دادند و همچنین رنگ آبی در 
باشگاه پرسپولیس ریخته بودند، افزود: این کار درست نیست 
مدیران باید به این مسائل ورود و با هواداران صحبت کنند. 
باید کار فرهنگی بیشتری انجام بدهیم. امیدوارم طرفداران 
درک کنند و این کارها را انجام ندهند، مدیران باشگاه ها هم 
باید در این مورد با هواداران صحبت کنند. هواداران جوان 
احساسی می شوند و امیدوارم از این به بعد شاهد 
این اتفاقات نباشیم. کاپیتان پرسپولیس در 
پاسخ به این سوال که آیا در بازی  که برای 
یادبود مهرداد میناوند و علی انصاریان برگزار 
می شود شرکت خواهد کرد، گفت:  ما تازه 
بازی داشتیم و ریکاوری می کنیم و باید 
تمرینات مان را آغاز کنیم. من در این بازی 
شرکت نمی کنم اما خوشحالم که این بازی 
انجام می شود واقعا جای مهرداد میناوند و 
علی انصاریان خالی است خدا به خانواده آنها 

صبر بدهد.

خداداد عزیزی یکی از افرادی است که در راستای برگزاری 
دیدار دوستانه میان تیم های منتخب 9۸ و سرخابی ها، تلاش 
فراوانی انجام داد. دیداری که قرار است به مناسبت یاد و خاطره 
علی انصاریان و مهرداد میناوند برگزار شود که چندی پیش 
به دلیل ابتلا به کرونا از دنیا رفتند. خداداد گفت: من با مهرداد 
صمیمی تر و به او نزدیکتر بودم و جای او شدیدا خالی است. او 
یک پسر خوش قلب و دوست داشتنی بود و نیازی نیست من این 
مساله را بگویم چون همه اهالی فوتبال این مساله را می دانند. 
این بازی با پیشنهاد من، علی کریمی و بهنام ابوالقاسم پور 

شروع شد که یک بازی یادبود برای این دو نفر برگزار کنیم 
و تعداد محدودی که می توانستیم لیست کنیم، دورهم جمع 
کردیم تا این بازی را برگزار کنیم و هنوز باور نداریم آنها در کنار 
ما نیستند. وی ادامه داد: من از تمام عزیزان ممنونم. چرا که ما 
به هر فردی گفتیم برای مهرداد میناوند و علی انصاریان قصد 
داریم یک بازی دوستانه برگزار کنیم، از این پیشنهاد شدیدا 
استقبال کردند و کسی سنگ اندازی نکرد. از فدراسیون 
فوتبال، سازمان لیگ، هیات فوتبال، شرکت توسعه، مجموعه 
ورزشگاه آزادی، شبکه سوم و سایرین گرفته تا حتی رسانه ها 

از جمله ورزش سه و پژمان راهبر که از این مساله شدیدا 
استقبال کردند و پای کار آمدند. او گفت: پیشکسوتان نظیر 
علی پروین که بزرگ همه ماست تا آقایان کلانی، خردبین، 
ذوالفقارنسب تا بازیکنانی نظیر عابدزاده، دایی، کریمی، باقری 
و... همه مشتاق برگزاری این دیدار بودند. امیدوارم بازی خوبی 
برگزار و یاد میناوند و انصاریان که زنده هست، زنده تر شود. وی 
درباره برگزاری انتخابات فدراسیون و اینکه منصوریان معتقد 
است انتخابات از قبل برگزار شده است، تصریح کرد: معمولا 
در انتخابات فدراسیون افرادی شانس بیشتری دارند که لابی 
و ارتباطات قوی تری داشته باشند و همه این را می دانند. من 
علی کریمی را خوب می شناسم و او اهل لابی نیست. خداداد در 
پایان گفت: کار علی کریمی سخت و شانسش کم است. حیف 
است فردی مانند علی کریمی رأی نیاورد ولی امیدوارم اتفاقات 

خوبی برای فوتبال ما رخ دهد.

خداداد  عزیزی: 

»کریمی«  اهل لابی کردن  نیست

با  توافق  2   وزارتخانه  ؛  بدهی  فدراسیون   فوتبال   پرداخت   شد

پرداخت طلب »شستا« از »بیت المال«


